
Borne, 13 april 2023   

Dit is de 1e nieuwsbrief van onze stichting. Nog even wennen dus. En zoeken naar aansprekende 

gebeurtenissen en ervaringen die we met elkaar kunnen delen. Heb je iets leuks, of iets minder leuks, 

wat je wilt delen met elkaar, stuur een mail met je tekst en/of foto’s naar ons mailadres 

deskundigenhandicapborne@gmail.com en dan nemen we dit op in de nieuwsbrief. We willen 

proberen elk kwartaal een nieuwsbrief te maken.  

UT challenge 

31 januari was op de UT de presentatie van het project Onbeperkt Borne. Vier studenten, Jesse, 

Antons, Angela en Louise hebben als opdracht een website gemaakt met een checklist voor het 

beoordelen van winkeliers op hun toegankelijkheid. We hebben al een aantal reacties binnen; 

verbeteringen van de vragenlijst. Maar als je tijd hebt, kijk de lijst nog een keer door en stuur je 

aanvullingen/verbeteringen per mail naar ons. Klik hier voor de website. Uiteindelijk moet die 

website in de onze geïntegreerd worden. Deze opdracht zal door studenten van het ROC worden 

uitgevoerd. 14 april is er een afspraak bij het ROC Almelo om 15.00. Als je meewilt, graag! De 

bedoeling is ook de leerlingen iets te vertellen over je ervaringen met een handicap.  

Etentje 

22 februari hadden we een etentje. Er is voor ons Syrisch gekookt, in het Kulturhus. Heel erg lekker! 

En goed om zo met elkaar samen te zijn. Jammer dat niet iedereen er kon zijn, maar we gaan het 

zeker nog een keer doen. 

 

 

 

 

 

 

 

Overleg projectmanager bouw nieuwe gemeentehuis  

Op 15 maart was het de 3e keer dat we met de projectmanager om de tafel hebben gezeten. De 

verbeterpunten die we de vorige keer hebben aangegeven zijn meegenomen in de plannen. Er komt 

o.a. een groot invalidentoilet met douche en aankleedbrancard. Over enkele maanden zullen we 

opnieuw met elkaar in gesprek gaan, als de uitvoering aan bod komt.  

 

Raadsbijeenkomst Kulturhus 

Op 16 maart was er een openbare Raadsbijeenkomst in het Kulturhus. Er waren 27 mensen. Van de 

politiek waren er gemeenteraadsleden van CDA, PvdA/GL, Borne-NU, SP en GB-90. Ook wethouder 

Geerdink kwam nog even. Als gasten hadden we Jesse (een van de UT studenten), en Marlinde 

(moeder van Ira). Jesse vertelde over de checklist en website. Marlinde vertelde over haar ervaringen 
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met haar zoontje in een rolstoel. Hoe moeilijk het voor hem is om mee te doen met leeftijdgenoten. 

Zij heeft het initiatief genomen voor een rolstoeltoegankelijke speelplaats in Almelo. Met behulp van 

de gemeenteraad komen er nu vier in Almelo. Haar verhaal was zeer inspirerend en indrukwekkend. 

Het heeft de gemeenteraadsleden wel aan het denken gezet.  

Overleg sportbedrijf 

Op 27 maart is er een overleg geweest met het Sportbedrijf. Naar aanleiding van het afblazen van het 

Wooldrikproject (waar Monica bij betrokken was), leek het ons goed eens met hen om tafel te gaan. 

We hebben het gehad over het toegankelijk maken van sport voor met name kinderen met een 

beperking. De bedoeling is om eind mei/begin juni ronde-tafel gesprekken te houden met alle 

betrokkenen. Zoals sportverenigingen, kinderfysiotherapeuten, basisscholen, scouting etc. etc. In het 

laatste kwartaal van dit jaar kunnen we dan een grote bijeenkomst organiseren voor ouders. De regie 

ligt bij het Sportbedrijf. Onze stichting doet mee als deskundigen en stake-holders. Het verslag is als 

bijlage bijgevoegd.  

 

Inspreken Politiek Beraad gemeentehuis 

Op dinsdag 4 april hebben we als stichting kunnen inspreken tijdens het politiek beraad. De tekst is 

als bijlage bijgevoegd. Uiteindelijk heb je precies 5 minuten om wat te zeggen, wat niet veel is. Maar 

mede dankzij de raadsbijeenkomst van 16 maart zaten de raadsleden er zeer positief in. Er werden 

wel wat vragen gesteld, die door de wethouder niet helemaal goed werden beantwoordt, maar dat 

hebben we later met een mailtje rechtgezet. GB-90 kondigde aan een motie in te dienen om 2 

rolstoeltoegankelijke speelplaatsen te realiseren in Borne. Ze verwachten daar een meerderheid voor 

te vinden in de raad. Wat een geweldig resultaat is! Ook de erkenning van onze stichting als 

zelfstandig adviesorgaan begint meer te leven bij de fracties.  

 

Tweede kwartaal 2023: 

Hieronder vindt je de activiteiten/onderwerpen die de komende maanden aan bod komen. Wil je 

aangeven waar je graag jouw expertise zou willen inbrengen? Uiteraard binnen jouw eigen 

mogelijkheden. Dat kan dus fysiek of via teams/mail. Wat voor jou maar mogelijk is.  

Het meest handige is als je dit per tweetal doet.  

 

1. Verder overleg met het Sportbedrijf; eind mei/begin juni ronde tafel gesprekken.  Monica eerste 

aanspreekpunt. 

2. Verdere ontwikkeling website; tekst en onderwerpen voor website maken. Marianne eerste 

aanspreekpunt. 

3. Overleg bouw nieuw gemeentehuis; eerste aanspreekpunt Marianne.  

4. Kwartaal bijeenkomst van onze stichting organiseren; ergens in juni? Gewoon samenkomen, 

eventueel spreker uitnodigen, drankje, hapje. Eerste aanspreekpunt Maureen. 

5. Verder overleg met gemeente; over inclusie-agenda. Met ambtenaar Riek Siertsema alle 

afdelingen in het gemeentehuis bezoeken en uitleg geven over VN verdrag.  

6. Cursus “toegankelijkheid beoordelen” voor onze eigen groep organiseren. Eerste aanspreekpunt 

Petra. 

7. Rondje Borne Toegankelijk; in navolging van Almelo Toegankelijk. Dit zouden we in mei kunnen 

organiseren. Een datum prikken en dan de wethouder en ambtenaren uitnodigen. Eerste 

aanspreekpunt Marianne. 
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